
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L

încheiat azi, 20 ianuarie, cu ocazia desfăşurării şedinţei extraordinare din data
de 20 ianuarie 2023, a Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată de

îndată prin Dispoziţia nr. 33/2023

La şedinţă participă dl Primar Florin-Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar
Mariana Ghioc, dna Velici Delia, secretar general, fiind prezenţi şefii compartimentelor
de specialitate din cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali, în funcție.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr. 962/2022 preşedinte

de şedinţă este dna consilier Burduf Margareta.
Ședința se desfășoară online.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Supun la vot Ordinea de zi:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
1. Proiect de hotărâre privind însușirea și aprobarea documentației cadastrale

de alipire a trei imobile aparținând domeniului privat al municipiului Petroșani;

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER SÎRBU:
- Am fost ieri în zona respectivă și a văzut situația. Este vorba despre terenul

alipit punctului 11B și din câte am înțeles a fost câștigat la licitație de către o firmă.
Problema pe care vreau să o supun este următoarea: circulația în zona respectivă se
desfășoară pe sens unic, în formă de arc. Acolo nu prea sunt locuri de parcare ținând cont
că acolo se află aumite restaurante. Aici se va construi un SPA. Eu nu prea sunt încântat
de acest proiect, deoarece pentru clienții care vor veni la SPA, sau ce se va dezvolta în
acel punct termic, nu vor fi locuri de parcare.



DL PRIMAR:
- Pentru a face ceva pentru cetățeni trebuie să avem bani. Pentru a avea bani, trebuie

făcute investiții. Noi am făcut o parcare la 50 m distanță de 120 de locuri, care este goală
trei sfert în acest moment. Firma care a cumpărat acest spațiu face mici ajustări pentru că
el vrea să mărească acel punct termic. Din punctul meu de vedere, nu cred că locurile de
parcare ar fi o problemă, repet, la 50 de m există o parcare. Nici nu putem bloca o
investiție privată.

DL CONSILIER SÎRBU:
- Am înțeles. Ideea mea este că acolo în zonă există un sens unic în care se

aglomerează circulația.

DL PRIMAR:
- Vom vedea ce vom face cu acel sens unic pe viitor.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 11/2023.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării denumirii obiectivului de

investiții din “Amenajare linie de transport ecologic pe cablu tip Telegondolă între
străzile Rusu și Alpina, situate în intravilanul Municipiului Petroșani” în
“Amenajare linie de transport ecologic pe cablu tip Telegondolă între străzile
Maleia și Alpina, situate în intravilanul Municipiului Petroșani”.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL PRIMAR:
- Aici este doar o modificare nu este strada Rusu, ci strada Maleia.

DL CONSILIER SÎRBU:
- Vechiul telescaun va fi demolat și în locul lui va fi această telegondolă?

DL PRIMAR:
- Da.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -



- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 12/2023.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă nu mai sunt alte probleme, declar închisă şedinţa extraordinară a Consiliului

Local, convocată de îndată pentru data de 20 ianuarie 2023.

Petroşani, 20 ianuarie 2023

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ
BURDUF MARGARETA

CONTRASEMNEAZĂ
SECRETAR GENERAL

DELIA VELICI


